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Directions to Graduate House, HKU 
 

 
 
Address: 
Graduate House, No. 3 University Drive, HKU. 
 
From the City:  
 
1) By Bus:
 
Take bus No. 23, 40, or 40M from Admiralty outside Pacific Place or No. 3B from Star Ferry at Central. 
Alight at the bus stop in front of the East Gate on Bonham Road or the West Gate in front of Haking 
Wong Building on Pokfulam Road. 
 
2) By Taxi:
 
From Admiralty or Central to Cotton Tree Drive to Robinson Road to Conduit Road. Turn right onto 
University Drive.  Follow the direction of the arrows to the drop off point. 
 
To go to the residential block, enter Graduate House through the entrance on Level P1.   
To go to the Conference and Amenities Center, enter through the entrance on Level P2.  Follow the 
steps to go down to Joseph’s at the Graduate Restaurant on Level P3, or WGW Theatre on Level P4, 
or the rest of the facilities on Levels P5 and P6.  
 
From the Airport: 
 
1) By Airport Express:
 
Take the Airport Express from Airport Station to Central Station. Take a taxi directly from Central. 
 
2) By Airport Shuttle Bus:
 
Take either No. A11, A12 or N11 (late night only) to Central. Take a taxi directly from Central.  
 
 



 
地址： 

研究生堂，大學道 3 號，香港大學 

 

從市區到研究生堂： 

 

1) 乘巴士 

 

於金鐘太古廣場外乘 23, 40,或 40M 號線或於中環乘 3B 號線至位於般含道的大學東閘或

位於薄扶林道的大學西閘下車。 

 

2) 乘計程車 

 

於金鐘或中環上車。經紅棉道、羅便臣道至干德道入口進入校園。按圖示前往位於大學

道之落客區下車。 

 

前往宿舍人士請使用位於 P1 層的入口。 

前往會議及文娛中心人士請使用位於 P2 層的入口。然後從梯級步行至位於 P3 層的餐

廳、P4 層的王賡武講堂或 P5、P6 層的其他設施。 

 

從機場到研究生堂： 

 

1) 乘地鐵機場快線 

 

從機場站直至中環站。於中環站轉乘計程車。 

 

2) 乘機場接駁巴士 

 

乘 A11、A12 或 N11(只在夜深行駛) 號線至中環巴士總站。於中環轉乘計程車。 


